空调上位机软件操作说明
Air conditioning computer software operation instructions
第一步：右击F8G5-AC-参数 MBP文件，从打开方式内，选择modbus poll 软件；点击“modbus poll ”，可修改空调参数。出现“Timeout  Error”，说明通讯未连接上。

The first step: click the F8G5-AC- parameter MBP file (right click), from the open mode, select the Modbus poll software; click "MODBUS poll", you can modify the air conditioning parameters. "Timeout Error" appearance is the mean: the communication is not connected.
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第二步：点击“Connection”，弹出“F3、F4栏”，选择“F3栏”，弹出“Connection Setup”界面，在设备管理器内查看通讯端口，然后在“Connection Setup”界面上选择此端口，为默认端口；本款产品的控制器波特率默认为“9600”，然后在“Connection Setup”界面选择“9600”，点击“OK”，弹出图3界面，说明通讯连接上了，可以选择需要修改的参数直接更改就可以了。
The second Step: click the "Connection", "F3 F4, the pop-up bar", select "F3 bar", "Connection Setup" pop-up interface, view the communication port in the device manager, and then select the port "Connection Setup" interface, as the default port; the controller baud rate of this product by default is "9600", then the "Connection Setup" interface to choose "9600", click "OK", figure 3 shows pop-up interface, communication link, can choose the parameters need to be modified directly to change it.
参数查询与修改方法如下：

Parameter query and modification methods:
Fig 1
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